

Hf. Birkevang byggeudvalgsmøde

Torsdag den 1. februar 2024

Medlem	Tilstede	Afbud
John		
Morten		
Pierre		
Rune		x

Punkt 1	Birkevang 107
<u>Emne:</u> Andelshaverne har planer om at udvide deres P-plads og bygge et nyt skur. De har bedt om, at vi besigtiger det. Måske kommer de til Byggesnak.	
<u>Beslutning:</u> John og Morten har besigtiget parcellen og talt med andelshaverne. De udfærdiger en beskrivelse med tegninger og sender materialet til udvalget.	

Punkt 2	Birkevang 135
<u>Emne:</u> Andelshaverne har planer om at nedlægge eksisterende skur og bygge et større skur i haven. De har fremsendt tegninger og nogle spørgsmål. De er i tvivl om højden og længden til skel. Vi har bedt om beskrivelse og flere tegninger. Måske kommer de til Byggesnak. Link til mappe med mail og tegning: https://drive.google.com/drive/folders/1isV_nKeu1zx7lu-IJVncO4Mjd3T3Zn1-	
<u>Beslutning:</u> Vi fik en grundig snak med andelshaverne og aftalte, at udvalget vil undersøge, om der kan gives tilladelse i henhold til de præaccepterede løsninger. Endvidere vil vi undersøge afstanden til naboens garage, og om den har nogen indflydelse på projekt og godkendelse. Vi vender tilbage efter næste møde.	

Hf. Birkevang byggeudvalgsmøde

Torsdag den 1. februar 2024

Punkt 3	Byggeudvalgets rolle
<u>Emne:</u> Jf. vedtagelse i bestyrelsen skal vi drøfte vores rolle.	
<u>Beslutning:</u> Udsat til næste møde på grund af travlhed med Byggesnak.	

Punkt 4	Information om byggeregler
<u>Emne:</u> Bestyrelsen har bedt os om at udfærdige en tekst til hjemmesiden om, hvad man skal være opmærksom på, når man vil bygge. Vi drøftede det kort på sidste møde, hvor der var enighed om, at det skal være meget overordnet.	
<u>Beslutning:</u> Udsat til næste møde på grund af travlhed med Byggesnak.	

Punkt 5	Opfølgning på diverse byggesager
<u>Emne:</u> Mundtlig fremlæggelse.	
<u>Beslutning:</u> Udsat til næste møde på grund af travlhed med Byggesnak.	

Punkt 6	Eventuelt
<u>Emne:</u> Vi har planer om at invitere en brandrådgiver til møde med os med henblik på at afklare nogle spørgsmål om blandt andet brandsikkerheden generelt set i foreningen.	
<u>Beslutning:</u> Morten tager kontakt og arrangerer dette.	